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Zondag 6 oktober 2024 
 
 
 
 
 
Aanwezig: Dries, Rune, Hervé, Arthur De Ridder, Robin Vanparys, Jakob, Gaëlle, 
Sebastiaan, Roderik, Senne De Leeuw, Arthur Saelens, Jorian, Inès, Cyriaque, Senne De 
Lathauwer, Xander, Alexander, Liesl, Nicolas, Julie, Seppe, Robin De Wilde, Jasper, Sien, 
Céline, Louis, Elias, Ann-Charlotte, Emma, Yarne, Anders, Jérôme 
Te laat (verwittigd):  
Te laat:  
Afwezig (verwittigd): Manon, Bartold, An-Sofie, Louisa 
Afwezig niet verwittigd: 
 

1) Datum volgende PV en AV 
○ Zondag 20/10/2024 PV + AV 

2) Mededeling van de voorzitter  
o Er moeten nog een paar linten uitgedeeld worden aan comitéleden, zorg dat 

die die krijgen. 
o Als een medewerker een bon verdiend door te shiften, moet je die via de 

praesidiumtools toewijzen. We vertrouwen op iedereen zijn eerlijkheid 
hiervoor dus misbruik dit niet. 

o Stemming goede doelen: Er wordt nu gestemd voor aan welk goed doel we 
geld willen geven. Er zal dan 75 cent per pint die gedronken wordt op onze 
Openingsfuif aan dat goed doel gegeven. (Kom op tegen Kanker  14 
stemmen) 

3) Regels en afspraken 
4) Posten 

 
C&D 

● Varia 
○ Promo Sector Days: De inschrijvingen voor de Sector Days gaan volgende 

week open. Schrijf je zeker in en maak reclame bij medestudenten. 
 
Communicatie 

● Voorbije activiteiten: 
○ Creatieve Avond 1 (30/09): Er was niet super veel volk, maar dat was 

verwacht met zo een drukke week met veel andere activiteiten. 
● Komende activiteiten: 

○ Creatieve Avond 2 (15/10): Dit valt voor de Openingsfuif, dus het is altijd leuk 
als je een kleine pre wilt met gratis eten en drank. Je moet wel verplicht een 
artikel schrijven. We zullen zeker op tijd stoppen zodat we op tijd op de 
Openingsfuif geraken. 

 



Cultuur  
● Voorbije activiteiten: 

○ Cultuur Kick-off (23/09): Het eten was allemaal op. Er was nog budget over 
dus dan zijn we nog koekjes gaan kopen. 

○ Pokertoernooi (02/10): De inschrijvingen zaten vol. Er was wel een groepje 
eerstejaars niet afgekomen omdat zij wouden studeren, maar er is nog een 
groepje toegekomen die zich niet had ingeschreven dus dat kwam goed uit. 
Er waren te weinig shifters in het begin. We denken dat er een prijs is 
gestolen (de bluetooth oortjes), maar niemand is achteraf komen zeggen dat 
hij zijn prijs niet heeft gekregen. 

● Komende activiteiten: 
○ Build a band ¼ (17/10): De zaal die we willen gebruiken heeft nog altijd niet 

gereageerd op onze mail. We willen pas andere zal contacteren als de eerste 
heeft gereageerd. De eerste Build a Band zal dus misschien verplaatst 
worden. 

● Varia 
○ Rhea (10/10): Rhea (één van de headliners van Parkpop) geeft ons gratis 

tickets voor hun show. Als iemand geïnteresseerd is, mag die ons 
contacteren. 
 

Cursus 
● Voorbije activiteiten: 

○ Cursusboit week 1 (23/09-27/09) 
○ Cursusboit week 2 (30/10-4/10) 

● Komende activiteiten: 
○ Cursusboit week 3 (7/10-11/10) 

● Varia 
○ Ruim achter jezelf op als je in PI bent geweest.  
○ Ann-Charlotte: PI gaat soms vroeger dicht of gaat later open dan op de site is. 

Dat is niet OK. 
○ Roderik: De mail waarin gevraagd wordt om te shiften moet misschien 

formeler overkomen. 
 
Delta 

● Voorbije activiteiten: 
○ Triple Floor Triple Fun (25/09): Dit was op dezelfde dag als Student Kick-Off 

dus Delta stond vol en er waren veel moeilijke klanten. Het was wel leuk om 
veel eigen praesidium te zien. 

○ Peterman activatie (3/10): Peterman kwam shotjes uitdelen. 
● Komende activiteiten: 

○ Fireball activatie (9/10):  
● Varia 

○ Delta shot flessen: We hebben de lege Deltashotflessen gespaard, dus jullie 
mogen een berichtje sturen als iemand één wilt. 

○ Alle vloeren in Delta zijn gecoated met een epoxylaag. Je kan nu aan de vloer 
lekken. 

○ De nieuwe lockers zijn al kapot. De stekker aan de achterkant is in twee 
stukken. 

 
dlk 

● Voorbije activiteiten: 
○ In-wei-dingsweek (23/09-27/09): Dit ging redelijk goed. We hadden wel te veel 

pizza’s want er waren enkel eerstejaars. De tweedejaars waren op excursie 
en er was ook iets te doen voor de derdejaars. De bachelor krant was ook niet 
zo goed uitgevoerd door slechte communicatie met de faculteit. 



○ Lezing: Eerlijke verloningen (01/10): De organisatrice had haar twijfels als er 
volk geïnteresseerd was in de lezing, maar uiteindelijk was er 50 à 60 man 
dus het was een succes. 

○ Lunch + vergadering 2 (03/10): Dit ging goed. De vergadering was wel niet 
efficiënt. 

● Komende activiteiten: 
○ Mepe-avond (10/10): De communicatie moet nog beter naar de eerste- en 

tweedejaars dus daar zullen we volgende week op inzetten. 
○ Lezing Michiel van Balen (14/10) 

● Varia 
○ Dlk-comité staat in drukletters op de site. 

 
IAESTE 

● Voorbije activiteiten: 
○ AV1 (25/09): Dit was vooral met de BOARD. 
○ Game night (2/10): Dit was niet echt een succes aangezien er drie mensen 

waren afgekomen, maar er was ook veel te weinig reclame gemaakt. 
● Komende activiteiten: 

○ AV2 (9/10) 
○ Info event (16/10): Hier zullen we uitleggen hoe de stages zullen verlopen. We 

doen de uitleg vroeger dan vorig jaar omdat het applicatieproces ook vroeger 
start. 
 

Interne 
● Voorbije activiteiten: 

○ Eerstejaarscafé (23/09): De lounge zat volledig vol, dus het was een 
geslaagde avond. Er zijn nog veel eerstejaars naar de Goliarde gegaan, wat 
super tof was. 

○ Zwijnaarde Kick-off (25/09): 
■ Hermes was echt een topper want we mochten hun Bicky standje 

materiaal lenen. Alle Bicky’s waren op. Misschien moeten we naar 
volgend jaar toe kijken voor een samenwerking met Hermes. 

■ Een grote dankjewel aan Yarne om heel de dag te rijden met de 
Cambio. 

 
● Komende activiteiten: 

○ Ouderinfoavond (09/10): Dit vindt plaats op dezelfde avond als de VPPK-fuif, 
maar het is zeer belangrijk om een goed beeld van VTK te geven aan de 
ouders. Kom dus zeker shiften want we hebben jullie nodig. 

○ Studieblok BaWi (10/10-11/10): Er zullen broodjes en pasta te koop zijn aan 
studentikoze prijzen. Er moet wel nog permanentie gefixt worden. Ook zal 
Hennie eens langskomen om eerstejaars te begeleiden met vragen. 

○ Initiatieactiviteit 1 (14/10): Spoor nog mensen aan om peter-metergroepjes te 
vormen. Er zal een stadsspel zijn en het is de bedoeling dat elk groepje 
eerstejaars aan alle peter-metergroepjes gepasseerd zijn. Zo kan iedereen 
zijn groepje kiezen. 

○ AIG zoekt naar nieuwe manieren om leden te werven, hebben jullie ideeën? 
Sebastiaan: Ze mogen weer hun popcornstand op Jobfair plaatsen. 
Rune: Studenten zien het nut niet meer in van AIG. Ze moeten ervoor zorgen 
dat studenten weten wat AIG doet en waar ze voor staan. Als ze niet goed 
ingelicht zijn over AIG, vinden ze het veel geld. 
(AIG biedt 2 lezingen per jaar, een zomerreceptie en gratis inkom op ons 
Galabal aan. Hiernaast zijn er ook nog wat kleine extra’s.) 

• We willen op activiteiten de pemegroepjes meer aanmoedigen om samen de 
activiteiten te doen. Nu zien we dat vaak de peters en meters apart van de 



kindjes staan. 
Senne C&D: Misschien moet er een apart budget per groep voorzien worden 
om samen iets te doen buiten de activiteiten. 
Gaëlle: Je kan maandchallenges doen en dan een prijs aanbieden voor de 
meest voltooide challenges. Je kan bijvoorbeeld samen in de Brug gaan eten. 

 
Feest 

● Voorbije activiteiten: 
○ Openingsgoliarde (23/09): Dit was zeer geslaagd. Het nieuws van de Apérol-

deal was duidelijk door de Overpoort gewaaid, want er was veel random volk. 
Vanaf een bepaald moment hebben we gezien dat onze Apérol op begon te 
geraken dus hebben we die enkel nog maar uitgedeeld aan leden. 

○ Oktoberfestgoliarde (30/09): Er waren te veel worsten, maar de deal 1 euro = 
1 pint was wel tof. 

● Komende activiteiten: 
○ Schachtengoliarde (7/10): Dit zal in het thema ‘Smurfen’ zijn. Hier zullen ook 

de plateau’s van voordoop worden uitgedeeld van op voordoop in een 
bepaald tijdsslot, dus wees op tijd. 

○ Skicrewgoliarde (14/10): Dit valt samen met de Initiatieactiviteit, dus dat zal 
goed zijn voor de reclame van skireis. 

○ Openingsfuif (15/10) 
● Varia 

○ Shiften Openingsfuif: Geef voorrang aan niet-praesidium voor de leuke 
shiften. Als er meer shiften gevuld worden door niet-praesidium, moet je zelf 
minder shiften. Wordt ook niet zat op je shift. 

○ Verkoopshiften Openingsfuif: Deze shiften zijn er meer om fysieke reclame te 
maken aangezien we nu met online tickets werken. Er is wel nog een 
mogelijkheid om tickets in PI te kopen. 

○ Maak genoeg promo voor Openingsfuif. 
FRiS 

● Voorbije activiteiten: 
○ AV1 (1/10/24) 
○ BV1 (29/09/24): We waren voor de eerste keer met meer dan 25 mensen op 

een vergadering. De reclame bij eerstejaars heeft duidelijk gewerkt. 
● Varia: 

○ Vanaf nu werken we met een stempelkaart bij de vergaderingen. Bij elke 
vergadering die je meevolgt krijg je een stempel en afhankelijk van het aantal 
stempels krijg je prijzen. De prijzen die je kan winnen zijn bijvoorbeeld een 
mok, een patch… 

 
Logistiek 

• Varia: 
o Het vervangstuk van Debbie is eindelijk geleverd in Wetteren. Het moet nu 

nog naar hier verzonden worden en dan kan Debbie hersteld worden. 
 
Temmer 

● Voorbije activiteiten: 
○ Turbocantus (24/09): Er waren 110 mensen dus het was zeer leuk. Er is wel 

niet super veel gedronken. 
● Komende activiteiten: 

○ Doop (1 tem 10/10): Stop met dingen te roepen die tegen het doopdecreet 
ingaan. Ook al bedoel je het niet echt, het komt wel verkeerd over. 

○ Beiaardcantus(16/10): Er zijn minder plaatsen gereserveerd voor VTK dus 
wees op tijd met je inschrijving. 

● Varia 



○ Dries en ik waren een dreamteam in de auto tijdens de dropping. 
Sport 

• Voorbije activiteiten: 
o VTK Runclub (23/9): Nieuwe concept werkt, er is meer volk aanwezig en 

iedereen kan zijn eigen tempo vinden. 
o Sport Kick-Off (24/9): We waren te laat met de set-up, maar alles is in orde 

gekomen. Er stond een auto geparkeerd op onze gereserveerde plaatsen dus 
die hebben we doen wegtakelen met een kraan. Het tentje was wat te klein 
voor hoeveel mensen er passeerden. Ook hebben veel meer andere 
faculteiten les in de Plateau dan vroeger, dus misschien moeten we volgend 
jaar van locatie veranderen om meer burgies en archies te bereiken. 

o Speedteamtraining (26/9): 
o VTK Runclub (30/9): 
o Mini voetbal tryout (30/9): Er was niet zo veel volk, maar de ploegen zijn wel 

gevuld. 
o Volley tryout (30/9) 
o Basket tryout (2/10): Er waren veel nieuwe en goede basketters.  
o Speedteamtraining (3/9) 

• Komende activiteiten: 
o VTK Runclub (7/10) 
o IFK Pingpong (7/10) 
o Veld tryout (8/10) 
o Speedteamtraining (10/10) 
o VTK Runclub (14/10) 
o Speedteamtraining (17/10) 

• Varia 
o 24UL (22-23/10): Het is heel belangrijk om met veel lopers daar naartoe te 

gaan zodat we genoeg lopers terugkrijgen voor de twaalfurenloop. Zelfs veel 
supporters zijn enorm welkom. Het treinticket heen en terug is gratis en er is 
ook eten en drank voorzien. 

 
Vice 

● Komende activiteiten: 
○ VLK Galabal (18/10): We gaan opnieuw naar de Wereldkeuken waarna we 

naar het galabal afzakken. Schrijf je in op de site en vraag aan comitéleden 
als ze meewillen als je nog geen date hebt. 
 

Web & ICT 
● Komende activiteiten: 

○ Codesprint (17/10) 

5) Algemeen 
• Actief stemmen Loopcoaches: 

i) Lopen: Arend Verdonck, Liesl Luyssen, Thomas Jacobs en Amex 
Peeters 

ii) Zwemmen: Lise De Deyne 
iii) Redder: Kaat Verheye 

• Actief stemmen van cursus 
6)   Varia  

Louis 

• Kan de drankautomaat eindelijk gemaakt worden? 



Alexander 

• Cyriaque moet een ad pistum krijgen want hij heeft de nummering van de 
Manna’s verkeerd gedaan. 

Robin Penning 

• Vraag het iedere keer aan een penning als je een nieuw CCV-rolletje wilt 
bestellen. Als je dat via de CCV aankoopt is dat ongeveer 25% duurder en we 
hebben er ook nog veel op overschot. 

Jakob 
• Het slot in blauw is weer hersteld. 

 
Appreciatie 

• Yarne wordt geapprecieerd omdat hij alles alleen aan het fixen is als Logistiek. 
 
Louisa 

• Dankjewel aan Interne om veel eerstejaars naar Delta te lokken. Dat is leuk om te 
zien. 
 

Senne C&D 
• Ik wil mijn appreciatie voor het DC betuigen. 

 
Julie 

• Bartold is vorige week gevallen in de Vooruit en zijn heup lag uit de kom. Hij kan 
zes weken niet wandelen. 

Xander: Hou er dus rekening mee dat we maar met twee zijn in plaats van 
drie. 
Roderik: Ik wil wel bijspringen. 
 

Seppe 
• Ik heb allebei mijn linten kwijt. 

 
Roderik 

• Sluit de praesidiumkast goed. Alle twee de pinnetjes van de deur moeten in de 
kast zitten voor je ze op slot doet. 

• De CoC-chat is aan het uitsterven. Is er nieuw praesidium dat in de chat wil. 
 
Sebastiaan 

• Op welke fuiven mag ons comité binnen? 
Xander: Op VPPK Openingsfuif mogen ze binnen. Op de andere events niet. Wij 
sluiten deals met bepaalde kringen omdat er anders een massa aan comités 
binnenkomt. 
Dries: VEK gaat misschien hun regels aanpassen waardoor er ongelimiteerd 
praesidium en comité binnen mag voor 12 uur. 
 

Hervé 
• Ik heb hoedjes verzameld op SKO. Iedereen mag ze meepakken, ze liggen in de 

praesidiumkast. 


